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MERYEM Ana Evi otopark gelirleri ile
hukuki süreç devam ederken yürütmeyi
durdurma talebinin reddedilmesi üzerine
belediye emekçileri belediye binası önün-
de toplandı. Kalabalığa hitap eden Baş-
kan Filiz Ceritoğlu Sengel, “Karar kesin
değil.  Eğer hukuk varsa, adalet varsa ve
bir gün tecelli edeceğine inancınız varsa
bilin ki o gün geldiğinde bir şey değişe-
cek, her şey değişecek” dedi. S.8

Öğrencilere "Aylık
Abonman Kart" müjdesi

İZMIR Büyükşehir Belediyesi öğrencilerin önemli gider
kalemlerinden biri olan toplu ulaşım masraflarını
hafifletmek amacıyla Öğrenci Abonman Kartı uygulamasını
hayata geçirme kararı aldı. 1 Mart’tan itibaren başlayacak
yeni sistemle birlikte öğrencilerin toplu ulaşım masrafı
yaklaşık yüzde 50 daha azalacak. S.4

Tsunami İzmir’i teğet geçecek
2 bin 500’e yakın

depremin meydana
geldiği Ege Denizi’nde

vatandaş panik
halinde… Deprem
uzmanları, olası bir
deprem ve volkanik

patlamada, İzmir’e en
fazla 60 santim tsunami

dalgası geleceğini ve
kül yağacağını açıkladı

İZMİR'de düzenlenen 'Ege Denizi San-
torini Adası ve Civarındaki Sismik Aktivi-
teye Yönelik Olası Risk Değerlendirmesi
Bölgesel Koordinasyon toplantısında ko-
nuşan İzmir Valisi Süleyman Elban, "San-
torini civarında oluşacak bir depremin
doğrudan ilimizde olumsuz sonuçlar oluş-
turacak etkisi olmayacağı sonucunda var-
dık. Orada oluşacak bir tsunaminin gerek
Ege'deki ada sayısının fazlalığı gerek me-
safe nedeniyle maksimum 50-60 santim
dalga olur. Bununla birlikte Ege kıyıların-
da hemen hemen hissedilmeyeceği sonucu
çıktı. Ayrıca volkan patlaması durumunda
oluşacak maksimum kül oluşumunda da
ilimizde sıkıntıya neden olacak kül taşını-
mı beklenmiyor"  S.3

Karşıyaka’da iki tekerlekli ulaşım 
KARŞIYAKA Belediyesi, ‘Dünya
Bisikletle İşe Gitme Günü’nde
düzenlediği sürüş etkinliğiyle
farkındalık yarattı. Bostanlı ile
Karşıyaka iskeleleri arasında
gerçekleştirilen sürüşe katılanlara
teşekkür belgeleri takdim edildi.
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal “İki
tekerlekli ulaşımı benimseyen
vatandaşlarımızı kutluyor, bisiklet
dostu kent kimliğimizi daha da
güçlendirmeyi hedefliyoruz” dedi. S.8

Çevre için mücadeleye devam 
MUĞLA’nın Menteşe ilçesi Bayır
Mahallesi ile Yatağan’ın Deştin
Mahallesi sınırında, Tekağaç
mevkiinde kurulması planlanan
Sanayi Tesis Alanının 1/5000 ölçekli
imar planının iptali konusu, Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras'ın önergesiyle meclise
sunuldu. Komisyondan çıkan
karara göre, imar planı oy
çokluğuyla iptal edildi. S.8

Konut satışları fırladı!

>> 4’TE

175 bin  
kaçak Türk

MEHMET NMEZ

Yaşamaya çalışırken

insanlığı unuttuk!

TÜRKİYE İstatistik Kurumu (TÜİK) verileri-
ne göre 2024 yılı Ocak ayında İzmir’de 4 bin
131 olan konut satışı 2025 yılı Ocak ayında
yüzde 60,6 artarak 6 bin 634 oldu. İzmir'de en
fazla konut satışı Menemen’de gerçekleşti.
S.8

Kaçak yapılara izin yok
BODRUM Belediye Baş-

kanı Tamer Mandalinci,
daha yaşanabilir bir Bodrum
bırakılmasına katkı sağla-
mak ve betonlaşmanın önü-
ne geçmek için kentte kaçak
yapılaşmaya izin vermeye-
ceklerini açıkladı. S.4

“Dirençli kent olacak”
KARABAĞLAR Belediyesi’nin öncülü-

ğünde yürütülen Mahalle Afet Gönüllülük
Sistemi, ilçedeki mahallelerde giderek yay-
gınlaşıyor. Başkan Helil Kınay, “Karabağlar’ı
afetlere karşı daha dayanıklı hale getirmek
için tüm kurum ve kuruluşlarla iş birliği için-
de çalışmaya devam edeceğiz" dedi. S.2

İZMİR Kent Konseyi’nin 23. Seçimli Ge-
nel Kurulu yapıldı. Kent Konseyi'nin yeni
başkanı Özgür Topaç oldu. S.2

İzmir Kent Konseyi
Başkanı Topaç oldu

“Adalete inananlar
kazanacak” 
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KARABAĞLAR Belediyesi’nin öncü-
lüğünde yürütülen Mahalle Afet Gönül-
lülük Sistemi, ilçedeki mahallelerde gide-
rek yaygınlaşıyor. İzmir’de bir ilk ve tek
olan bu proje, yaklaşık üç yıldır sürdürü-
lüyor ve diğer ilçelere de örnek olacak şe-
kilde büyümeye devam ediyor.

AFETLERE KARŞI BİLİNÇLİ VE
HAZIRLIKLI TOPLUM

Karabağlar Belediyesi, İnşaat Mühend-
isleri Odası İzmir Şubesi, AKUT, TRAC,
AFAD ve Karabağlar Belediye Meclisi Di-
rençli Kentler Komisyonu işbirliği ile yü-
rütülen proje kapsamında, mahallelerde
gönüllü afet ekipleri oluşturuluyor.

Projenin amacı, afet farkındalığını ar-
tırmak, mahalle sakinlerini bilinçlendir-
mek ve afet anında hızlı ve etkili müda-
hale yapabilecek ekipler oluşturmak. Eği-
timlerle desteklenen bu sistem sayesinde
Karabağlar ’da daha güvenli ve dirençli
bir yapı oluşturulması hedefleniyor.

MAHALLELERDE GÖNÜLLÜ
SAYISI ARTIYOR

2022’de başlatılan sistemde şu ana ka-

dar birçok mahallede hazır ekipler oluş-
turuldu. Yeni dönemde, Kazım Karabe-
kir, Uğur Mumcu, Sarıyer ve Sevgi Ma-
halle muhtarlarını ziyaret edildi ve ma-
halle gönüllüleri oluşturularak gönüllü
eğitimleri başladı. Mahalle muhtarlığı zi-
yaretleri, İnşaat Mühendisleri Odası İz-
mir Şubesi Afet Komisyonu Üyesi Selma
Nalbantoğlu, Karabağlar Belediyesi Di-
rençli Kentler Komisyon Başkanı Nurcan
Pirgan Çakır ve AKUT İzmir Seminer Bi-
rim Sorumlusu Esra Pullu tarafından yü-
rütülüyor. Sürece Karabağlar Belediyesi
Afet İşleri Müdürlüğü de aktif olarak ka-
tılıyor.

DİRENÇLİ KENT OLACAK
Afet gönüllülük sisteminin önemine

vurgu yapan Karabağlar Belediye Başka-
nı Helil Kınay "Afetlere karşı dirençli bir
kent oluşturmak için toplumun her kesi-
mini sürece dahil etmek zorundayız. Bu
nedenle mahallelerde oluşturduğumuz
gönüllü sistemini çok önemsiyoruz. Kara-
bağlar’ı afetlere karşı daha dayanıklı hale
getirmek için tüm kurum ve kuruluşlarla
iş birliği içinde çalışmaya devam edece-
ğiz"  dedi.

Karabağlar Mahalle Afet
Gönüllülük Sistemi yaygınlaşıyor

Başkan Helik Kınay: Karabağlar’ı afetlere karşı daha dirençli ve dayanıklı hale getiriyoruz

Efeler’in yeni otoparkı
hizmete girdi

Akhisar Belediyesi’nden
amatör spor kulüplerine destek

EFELER Belediye Başkanı Anıl Yetişkin, Zafer Ma-
hallesi’ndeki eski minibüs garajı alanının otopark olarak
hizmete açılmasının ardından bölgeyi ziyaret etti.

Vatandaşlarla bir araya gelen Başkan Yetişkin, yapı-
lan düzenlemeler hakkında bilgi vererek, otoparkın ma-
halle sakinleri için güvenli ve kullanışlı bir alan haline
getirildiğini vurguladı. Başkan Yetişkin, alandaki çalış-
maları yakından inceleyerek, "Burası uzun zamandır
ciddi şikâyetlere neden oluyordu. Toz ve düzensizlik-

ten kurtarıp, güvenlik kameraları, aydınlatmalar ve tu-
valetlerle daha kullanışlı hale getirdik. Özellikle Salı
günleri burada kurulan halk pazarı için hem vatandaş-
larımızın hem de esnafımızın rahatça faydalanabileceği
bir alan oluşturduk" dedi. Mahalle sakinleri ise yeni
otoparkın bölgedeki önemli bir ihtiyacı karşıladığını be-
lirterek, Başkan Yetişkin’e teşekkür etti. "Bizi yıllardır
çektiğimiz tozdan kurtardınız" diyen vatandaşlar, yapı-
lan hizmetten duydukları memnuniyeti dile getirdi.

KUŞADASI Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, Kapalı Pazar
Yerinde haftada 3 gün kurulan semt pazar-
larının sona ermesinin ardından yoğun bir
mesai yürütüyor. 

Kuşadası’nın Hacıfeyzullah Mahalle-
si’nde bulunan katlı Kapalı Pazar Yerinde,
salı ve cuma günleri sebze ve meyve, çar-
şamba günleri ise tekstil pazarı kuruluyor.
Tezgâhları yüzlerce tür tarım ürününün
yanı sıra rengârenk kıyafet ve elbiselerin
süslediği Kapalı Pazar Yerine, kent sakinle-
ri ile yerli ve yabancı turistler yoğun ilgi
gösteriyor. Sabahın erken saatlerinde pa-
zarcı esnafının tezgâhlarını kurmasıyla
alışveriş trafiğinin başladığı Kapalı Pazar
Yeri, kapanış saati gelene kadar on binler-
ce kişiyi ağırlıyor.

Kuşadası Belediyesi Temizlik İşleri Mü-

dürü Hakan Bayrak, kapalı pazar yeri ve
kentin diğer bölgelerinde bulunan semt pa-
zarlarının hijyenik bir ortamda kurulmasına
büyük önem verdiklerini belirterek, “Ekiple-
rimiz, pazarların sona ermesinin ardından
hızla mesaiye başlayarak titizlikle temizlik
çalışması yürütüyor. Çalışmada, topladığı-
mız atıkları çevreye zarar vermemesi için
ivedi bir şekilde bertaraf ediyoruz” dedi.

“Kentin temizliği
bizim için ön planda”

İzmir Kent Konseyi Başkanı  Özgür Topaç oldu

AKHİSAR Belediyesi, ilçede faaliyet göste-
ren 6 amatör spor kulübüne toplamda 180 bin
TL nakdi destekte bulundu. Amatör spor kulüp-
lerinin kısıtlı imkanlarla güzel işlere imza attığı-
na değinen ve bu desteklere ihtiyacı olduğunu
ifade eden Akhisar Belediye Başkanı Besim
Dutlulu, ilçede gençlerin spor yapmasını önem-
sediklerini belirtti. Görev süresi boyunca amatör
spor kulüplerine ulaşım desteği, saha desteği,
malzeme ve ekipman desteği konusunda yar-
dımcı olduklarını belirten Başkan Dutlulu, ko-
nuşmasında şu ifadelere yer verdi; 

“Açtığımız spor kursları ve şehrimize kazan-
dırdığımız spor sahaları ile her yıl yüzlerce ço-
cuğumuza spor yapma imkanı sağlarken, bir
yandan da amatör spor kulüplerimize destekle-
rimizi sürdürüyoruz. Bugün, Akhisargücü, Çağ-
lak İdmanyurdu, Çağlak Spor Kulübü, Karabu-
lut Spor Kulübü, Kapaklı Spor Kulübü ve Hami-
diye Altıeylül Spor Kulübü’ne 30’ar bin TL nakdi
destekte bulunduk. Kulüplerimizin yanında ola-
maya, sporu ve sporcuyu desteklemeye devam
edeceğiz. Tüm spor kulüplerimize başarılar dili-
yorum” dedi. 

İZMİR Kent Konseyi'nin yeni başkan ve yöneticilerinin
belirlendiği 23. Seçimli Genel Kurulu, Ahmed Adnan Say-
gun Sanat Merkezi'nde yapıldı. Genel Kurul'a İzmir Büyük-
şehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’ı temsilen  İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi Meclis Başkan Vekili Altan İnanç’ın yanı
sıra kent konseyi üyeleri katıldı.

3 ADAY YARIŞTI
İzmir Kent Konseyi Başkan adayları Doğan Albayrak, Fer-

di Erten ve Özgür Topaç’ın konuşmalarının ardından seçime
geçildi. Özgür Topaç, seçimin 3. turunda  kamu kurum ve
kuruluşları, sivil toplum örgütleri ile odaların temsilcilerinin
kullandığı oyların 197'sini alarak İzmir Kent Konseyi'nin Yö-
netim Kurulu Başkanlığı'na seçildi. Genel Kurulda  29 kişi-
den oluşan yürütme kurulu üyeleri de seçildi. 

“ÇOK ÇALIŞACAĞIZ”
İzmir Kent Konseyi'nin yeni dönem başkanı Özgür Topaç,

Genel Kurul’a hitaben yaptığı teşekkür konuşmasında İzmir
Büyükşehir Belediyesi’ne çok sayıda kent kararı olabilecek
çalışmalar yürüteceklerini belirtti. Topaç, “Katılımcılığı teş-

vik edeceğiz, kentin ortak akılla yönetilmesi için sivil toplum
buluşmaları gerçekleştireceğiz. İzmir’in refah seviyesi yük-
sek bir kent olması için çok  çalışacağız” ifadelerini kullandı.
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EGE Denizi'nde bir süredir süren deprem fırtı-
nası en önemli gündem konusu oldu. İzmir Vali-
liği tarafından ise ‘Ege Denizi Santorini Adası ve
Civarındaki Sismik Aktiviteye Yönelik Olası Risk
Değerlendirmesi Bölgesel Koordinasyon Toplan-
tısı' yapıldı. İzmir İktisat Kongresi Binası'ndaki
toplantı basına kapalı düzenlendi. Yaklaşık 1 saat
süren toplantıda bilim insanları sunum gerçek-
leştirdi. Toplantının ardından konuyla ilgili ba-
sın mensuplarına açıklamalarda bulunan İzmir
Valisi Süleyman Elban, "AFAD Başkanlığı'mız-
dan genel müdürlerimiz, bilim kurulu üyeleri,
MTA'dan, Meteoroloji Genel Müdürlüğü'müz-
den, Kandilli Rasathane'mizden bilim insanlarıy-
la değerlendirme toplantısı yaptık. Santorini ci-
varında oluşacak bir depremin, volkanik patlama
ya da tsunaminin ülkemiz kıyılarına ya da özel-
de ilimize etkilerini değerlendirdik. Etkilerden
sonra oluşacak duruma göre tedbirleri değerlen-
dirdik. 28 Ocak'tan bu yana ilimizde koordinas-
yon dahil olan tüm kurumlarımızla birlikte de-
ğerlendirmelerimizi yapıyorduk. Ancak bugün
Ankara ve diğer illerimizden gelen bilim heyeti
ve kurumlarımızın ortak değerlendirmesiyle ya-
pılan çalışmalar ve tedbirler gözden geçirildi"
diye konuştu.

KÜL TAŞINIMI BEKLENMİYOR
Deprem hareketliliğinin başladığı günden bu

yana AFAD'ın, İzmir'e hızlı bir şekilde mobil ikaz
ve alarm sistemi gönderdiğini ve Seferihisar'a ku-
rulduğunu belirten Vali Elban, şunları kaydetti:
"İlimizde afet yönetim merkezlerinin 30 ilçenin ta-

mamına yaygınlaştırmaya başladık. AFAD, diğer
illerde 71 takviye ekip görevlendirdi. 5 tanesi Sefe-
rihisar, diğerleri il merkezinde görev yapıyor. Her-
hangi bir tehlike durumunda arkadaşlarımız bura-
larda bekliyor. Yapılan değerlendirmelerde Santo-
rini civarında oluşacak bir depremin doğrudan ili-
mizde olumsuz sonuçlar oluşturacak etkisi olma-
yacağı sonucuna vardık. Orada oluşacak bir tsuna-
minin gerek Ege'deki ada sayısının fazlalığı gerek

mesafe nedeniyle maksimum 50-60 santim dalga
olur. Bununla birlikte Ege kıyılarında hemen he-
men hissedilmeyeceği sonucu çıktı. Ayrıca volkan
patlaması durumunda oluşacak maksimum kül
oluşumunda da ilimizde sıkıntıya neden olacak
kül taşınımı beklenmiyor. Dolayısıyla Santorini ci-
varındaki depremde ilimizin etkilenme ihtimalinin
çok az olduğu ya da olmadığı yapılan modelleme-
lerde ortaya çıktı.

Tsunami İzmir’i
teğet geçecek

Başkan Eşki: Esnaf, ülkemizin omurgasıdır
PINARBAŞI Esnaf Kefalet Koopera-

tifi’nin seçimli genel kurulu, Bornova
Belediyesi’nin ev sahipliğinde yapıldı.
Toplantıya katılan Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, genel kurulda yap-
tığı konuşmada esnafın ülke ekonomi-
sindeki rolüne vurgu yaptı. Kooperatif-
lerin önemine değinen Başkan Eşki,
"Bugüne kadar Pınarbaşı Esnaf Kefalet
Kooperatifi’ne emek veren çok kıymetli
başkanımıza, Pınarbaşı halkı adına te-
şekkür ediyorum. Kooperatiflerimiz,
tarihimizin önemli bir parçasıdır. Es-
naflar, ülkemizin ana omurgasıdır; eko-
nomiyi, ticareti, hayatı ayakta tutan on-
lardır. Onları da ayakta tutan bu koo-
peratiflerdir. Bu odalara emek veren,
ailelerinden ve işlerinden vakit ayıra-

rak buralara gönüllerini koyan büyük-
lerimizi unutmamalıyız" diye konuştu.

EN İYİ HİZMETİ SUNACAĞIZ
Yeni yönetime başarılar dileyen

Başkan Ömer Eşki, Bornova Belediyesi
olarak esnaflarla uyum içinde çalışma-
ya devam edeceklerini belirterek "Yeni
yönetim kuruluna hayırlı olsun. Ken-
dileriyle ve diğer esnaf odalarıyla
uyumlu bir çalışma süreci geçireceği-
mize inanıyorum. Esnafımıza ve va-
tandaşlarımıza en iyi hizmeti sunmak
için elimizden geleni yapacağız. Kon-
gremiz tüm üyelerimize hayırlı olsun.
Dilerim ki bankalar kredileri bol bol
versin, esnafımız da rahat rahat harca-
sın" dedi. 
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Kaldırım işgallerine
ceza

TURGUTLU Belediyesi Zabıta Müdür-
lüğü ekipleri, yayaların cadde ve sokaklar-
daki kaldırımları güvenli kullanabilmeleri
amacıyla Turgutlu genelinde pek çok nok-
tada denetimlerini gerçekleştirdi. Denetim-
ler sırasında kanun ve mevzuata aykırı
olarak motorlu araç, ticari malzeme ve
gıda ürünlerini kaldırım ve yol kenarlarına
yerleştiren kişi veya kişiler hakkında ge-
rekli cezai işlemler uygulandı. Kaldırım ve
yol işgalinin önüne geçmek adına denetim
ve çalışmalar devam edecek. Turgutlu Be-
lediyesi Zabıta Müdürü Hasan Kızıl, “Geçi-
şi engelleyen hiçbir malzemenin kaldırım
ve yol kenarlarında bulunmasına izin ver-
meyeceğiz. Ekiplerimizle birlikte denetim-
lerimize devam edeceğiz” dedi.

Personele iş
güvenliği eğitimi

MARMARİS Belediyesi personelinin gü-
venli ve sağlıklı bir çalışma ortamında hiz-
met sunmalarını sağlamak amacıyla iş sağ-
lığı ve güvenliği eğitimleri devam ediyor. İş
Güvenliği Uzmanı Mesut Çoban tarafından
teorik eğitimin ardından Makine Araç Par-
kı’nda verilen eğitimlerde çalışanların günlük
iş rutinlerinde dikkat etmeleri gereken gü-
venlik önlemleri, iş kazalarının önlenmesi,
acil durumlarda yapılması gerekenler ve iş
sağlığı mevzuatı kapsamındaki sorumluluk-
ları detaylı bir şekilde ele alındı. Çalışma
alanlarındaki riskler, acil durumlar ve olası
yangınlar hakkında bilgilendirmeler yapıldı. 

Ücretsiz aile
danışmanlığı

NARLIDERE Belediyesi, bireylerin ve
ailelerin karşılaştığı sorunlara profesyonel
destek sunmak amacıyla Aile Danışmanlı-
ğı Hizmeti başlattı

Sosyal belediyecilik uygulamalarına her
geçen gün yenilerini ekleyen Narlıdere Be-
lediyesi, aile danışmanlığı hizmeti başlattı.
Vatandaşlar bu kapsamda, aile danışman-
lığı, evlilik öncesi danışmanlığı, aile eğiti-
mi, ergen danışmanlığı, akran zorbalığı,
siber zorbalık, yas danışmanlığı ve boşan-
ma danışmanlığı hizmetlerinden yararla-
nabiliyor. Pakize Ateş Kadın Danışma
Merkezi bünyesinde, haftanın belirli günle-
ri, Uzman Aile Danışmanı Aysel Taşkın’ın
verdiği hizmetten vatandaşlar ücretsiz ola-
rak faydalanabiliyor.

Nilüfer Çınarlı Mutlu: Bütün
komşularımıza dokunacağız

KONAK Belediyesi Sağlık İşleri Müdürlüğü
ekipleri Konak’ta yaşayan ve evde bakıma ihtiyaç
duyan hasta ve engelli vatandaşları yalnız bırakmı-
yor. Muhtarlarla işbirliği halinde hareket edilerek,
hekim ve hemşire eşliğinde ziyaret edilen Konaklı-
lar, sağlık danışmanlığı hizmetinden yararlanıyor.

EŞİT HİZMET
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,

adil kent eşit yurttaş diyerek çıktıkları yolda, Ko-
nak’ta hiçbir komşularını yalnız bırakmayacaklarını
vurguladı. Başkan Mutlu, yasaların çizdiği çerçeve
kapsamında sağlık ekiplerinin Konaklı komşularını
ziyaret ederek dertlerine ortak olduğunu ifade etti
ve şunları söyledi: “Yaptığımız mahalle gezilerinde,
evde hastası olan komşularımızın çoğu zaman ken-
dilerini yalnız ve çaresiz hissettiği, bu sebeple de
sosyal desteğe ve sağlık danışmanlığına ihtiyacı ol-

duğu gerçeğiyle karşılaştık. Hızla, muhtarlarımızla
organize olarak sağlık ekiplerimizi, ihtiyacı olan
komşularımıza yönlendirdik. Böylece onların ihti-
yaçlarını, taleplerini, nasıl hissettiklerini birebir gö-
rüyor ve onları asla yalnız bırakmıyoruz. Bizim gay-
retimiz hiçbir komşumuzun yalnız hissetmemesi
için. Bütün komşularımıza dokunacağız, kimseyi
yalnız bırakmayacağız. Hiçbir Konaklı yalnız, unu-
tulmuş hissetmeyecek.”

15 günden bu yana deprem fırtınası devam etmekte. 5.2'yi
geçmemek üzere 2 bin 200'e yakın deprem kaydedildi
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BODRUM Belediyesi Yapı Kontrol Müdürlüğü
ekipleri, 3194 Sayılı İmar Kanunu'nun 32. Madde-
si’nde belirtilen ruhsatsız veya ruhsat ve eklerine ay-
kırı yapılarla ilgili yaptırımları titizlikle uyguluyor.
Ekipler, kendi tespitleri ve vatandaşlardan gelen ih-
barlar doğrultusunda kaçak yapıları tespit ediyor ve
yasal süreçleri başlatıyor. Yasal süreçlerin tamamlan-
masının ardından kaçak yapıların yıkımı gerçekleştiri-
liyor.

SIFIR TOLERANS MESAJI
Bodrum Belediye Başkanı Tamer Mandalinci, kaçak

yapılarla mücadele konusundaki kararlılıklarını şu

sözlerle ifade etti: “Kaçak yapıların tespiti için ekiple-
rimiz yoğun bir çaba harcıyor. Tespitler, tutanak iş-
lemleri ve tüm yasal süreçler tamamlandıktan sonra
kendi ekiplerimizle yıkım işlemini gerçekleştiriyoruz.
Bu konudaki çalışmalarımıza kararlılıkla devam ede-
ceğiz. Vatandaşlarımızın da kentimizi korumak üzere
kaçak yapılaşmadan uzak durmasını bekliyoruz.

Daha yaşanabilir bir Bodrum bırakılmasına katkı
sağlamak ve betonlaşmanın önüne geçmek için Bod-
rum Belediyesi olarak kaçak yapılarla mücadelede va-
tandaşların desteğine büyük önem veriyoruz. Kaçak
yapıları gören vatandaşların bu durumu belediyeye
bildirmesi, mücadeleye önemli katkı sağlayacaktır.”

Kaçak yapılara izin yok

Menteşe’de yangın ve gıda
denetimleri devam ediyor

İ
zmir'in Konak ilçesinde 87 yaşın-
daki bir kadının cansız bedeni, yal-
nız yaşadığı evde yıllar sonra

bulundu. 
Üç yıl boyunca ne bir kapı çaldı, ne
bir ses duyuldu. 
Apartmandan yayılan koku bile kim-
seyi harekete geçirmedi. 
Ve sonunda, bir insanın sessiz çığlığı,
kimsenin umurunda olmadan yok olup
gitti.

HHH
Bu sadece bir haber değil! 
Bu, insanlığın çöküşünün, toplumun

çürüyüşünün kanlı canlı bir kanıtı! 
Bir zamanlar birbirimizin kapısını

çalan, dertleşen, bir tas çorbayı payla-
şan insanlar ne zaman bu kadar kör,
sağır ve vicdansız hale geldi? 

Ne zaman birinin yokluğu, bizim için
hiçbir anlam ifade etmez oldu?

HHH
Evet, teknoloji gelişti. 
Telefonlarımız var, internetimiz var,

sosyal medyada saatlerce vakit geçiri-
yoruz. 

Ama kimse birbirine dokunmuyor,
kimse birbirine gerçekten ulaşmıyor! 

Bayramlar geçti, yıllar geçti, bu ka-
dına bir “Nasılsın?” diyen bile olmadı. 

Bu mu medeniyet? 
Bu mu insanlık?
Ama hayır, mesele sadece bireysel-

leşme değil. 
Ekonomik çöküş, geçim derdi, ha-

yatın insana nefes aldırmayan ağırlığı
da bizi bu hale getirdi. 

İnsanlar o kadar yorulmuş, o kadar
tükenmiş ki kendi derdinden başka-
sına bakamaz olmuş. 

Kimse kendi kirasını bile ödeye-
mezken, bir başkasını düşünecek hali
kalmamış. 

Hayatta kalmaya çalışırken insan-
lığı unuttuk!

HHH
Ama bu bahanemiz olamaz! 
Eğer bu gidişata ‘dur’ demezsek,

yarın bu unutulan kişi biz olacağız. 
Bir apartmanda, bir odada, kimse-

nin umurunda olmadan sessizce yok
olup gideceğiz. 

Ve bu sistem, bu düzen, hepimizi
birer mezar taşı kadar sessiz hale ge-
tirecek!

HHH
Öyleyse ne yapacağız? 
Şikâyet edip oturacak mıyız? 
Hayır! 
Bugün bir komşunuzun kapısını

çalın. 
Yaşlı bir akrabanızı arayın. 
Onların hala hayatta olduğunu, biri-

leri tarafından değer gördüklerini his-
settirin!

Çünkü insanlık ölmedi. İnsanlık
bizim elimizde! 

Ya sahip çıkacağız, ya da hep bir-
likte yok olacağız! 

Karar sizin!

Menteşe Belediyesi ve Muğla Büyükşehir Belediyesi iş birliğiyle, ilçedeki umuma açık istirahat ve
eğlence yerleri ile konaklama tesislerinde yangın güvenliği ve hijyen denetimleri aralıksız sürdürülüyor

minmez@gmail.com

MEHMET İNMEZ

Yaşamaya
çalışırken
insanlığı
unuttuk!

Öğrencilere "Aylık
Abonman Kart" müjdesi

İZMİR Büyükşehir Belediyesi öğrencilerin
önemli gider kalemlerinden biri olan toplu ulaşım
masraflarını hafifletmek amacıyla Öğrenci Abon-
man Kartı uygulamasını hayata geçirme kararı aldı.
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Şubat ayı olağan
meclis toplantısında kabul edilen karar kapsamında
1 Mart’tan itibaren başlayacak yeni sistemle birlikte
öğrencilerin toplu ulaşım masrafı yaklaşık yüzde 50
daha azalacak. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, "Şehrimizin öğrenciler için daha
da yaşanılabilir bir kent olması için çalışmalarımızı
hız kesmeden sürdüreceğiz” dedi.

Başkan Dr. Cemil Tugay’ın göreve gelmesinin
ardından 90 dakika ücretsiz aktarma sistemini geri
getiren, üniversiteler ve öğrenci yurtları arasında
daha hızlı ve kolay toplu ulaşımı sağlama hedefiyle
beş ekspres ESHOT otobüs hattını devreye alan İz-
mir Büyükşehir Belediyesi, Öğrenci Abonman Kartı
uygulamasını da 1 Mart’ta başlatma kararı aldı.

100 BİNİŞ HAKKI
İzmir’de öğrenim gören öğrencilerin aylık yalnız-

ca 480 TL’ye 100 biniş hakkı elde edeceği yeni sis-
tem Büyükşehir Belediyesi’nin Şubat ayı olağan
meclis toplantısında kabul edildi. Böylece 8,58 TL
olan tek biniş ücreti, abonman kullanan öğrenciler
için 4,80 TL’ye düşecek. Bu da gençlerin ulaşım
masraflarında yaklaşık yüzde 50 tasarruf etmesini
sağlayacak.

GENÇLERİMİZİN ULAŞIMI DERT
ETMESİNİ İSTEMİYORUZ

Öğrencilerin İzmir’de daha rahat ve ekonomik
bir yaşam sürdürebilmesi için çalışmaya devam

edeceklerini belirten İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, “Biz gençlerimizin ulaşı-
mı dert etmesini istemiyoruz. Onlar sadece okulları-
na, derslerine ve geleceklerine odaklansın. İzmir’in
öğrenciler için daha da yaşanılabilir bir kent olması
için çalışmalarımızı hız kesmeden sürdüreceğiz”
dedi.

MUĞLA Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanlığı ve Menteşe Belediyesi Zabı-
ta ekiplerinin ortaklaşa yürüttüğü denetim-
lerde, işyeri açma ve çalışma ruhsatları ile bi-
naların yangından korunması hakkındaki
yönetmelik kapsamında kontroller gerçek-
leştiriliyor. Menteşe Belediye Başkanı, Şehir
Plancısı Gonca Köksal, yapılan denetimlerle
ilgili olarak şu açıklamada bulundu: “Halkı-
mızın sağlıklı gıda tüketmesi ve mutfağı
olan işletmelerin hijyen kurallarına uygun
şekilde hizmet vermesi büyük önem taşıyor.
Bu doğrultuda belediyemizin Zabıta Müdür-
lüğü, ilçemizdeki işletmeler ile otel ve ko-
naklama tesislerinde denetimlerini aralıksız

sürdürüyor. Bu kapsamda Muğla Büyükşe-
hir Belediyemizin İtfaiye Daire Başkanlığı ile
ortak bir denetim gerçekleştirdik. Denetim-
lerde, otel ve konaklama tesislerinin yangın-
dan korunması yönetmeliğine uygun olup
olmadığını kontrol ediyor, işletmelerin hij-
yen kurallarına uyumunu, gıdaların son kul-
lanma tarihlerini ve muhafaza koşullarını da
titizlikle inceliyoruz. Denetimler sonucunda
eksiklik tespit edilen işletmelere tebligat gön-
dererek, gerekli düzenlemeleri bir an önce
yapmalarını talep ediyoruz. Tesislerde alına-
cak yangın önlemleri, vatandaşlarımızın gü-
venliği açısından hayati önem taşıyor. Dene-
timlerimize devam edeceğiz.”

Soma’nın mahallerinde
30 yıllık çile bitiyor

SOMA’nın mahallelerinde yıllardır süre-
gelen ulaşım sorunu, Manisa Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı ile
Soma Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü’nün
ortak çalışmasıyla çözülüyor.

Özellikle dar ve zorlu arazi şartlarına sa-
hip yollar, bölge halkı için yıllardır büyük bir
engel teşkil ediyordu. Ekipler, iş makinele-
riyle sarp ve dik kayalıkları kırarak yolları
genişletirken, aynı zamanda altyapıyı da
güçlendiriyor. Soma’nın ulaşım ağını rahat-
latacak bu çalışmaların en kısa sürede ta-
mamlanarak vatandaşların hizmetine sunul-
ması hedefleniyor. Soma Belediyesi ve Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi’nce yürütülen
bu proje sayesinde ilçede uzun yıllardır sü-
regelen bir sorun daha kalıcı bir çözüme

kavuşmuş olacak.

DAHA GÜVENLİ
Devam eden çalışmalar hakkında bilgi ve-

ren Belediye Başkanı Sercan Okur, “Yıllardır
çözüm bekleyen bir sorunu daha ortadan kal-
dırıyoruz. Soma’nın kırsal mahallelerimizde
ulaşımı zorlaştıran dar ve tehlikeli yolları ge-
nişletiyor, vatandaşlarımızın güvenli ve kon-
forlu bir şekilde seyahat etmesini sağlıyoruz.
Yağcılı’dan çıkıldığında, Tabanlar hattı grup
yolu bağlantısındaki keskin virajlarda yapılan
yol genişletme çalışması; Tabanlar, Türkpiya-
le, Kayrakaltı, Bozarmut, Çerkez Sultaniye
Mahalleleri için daha güvenli ve konforlu ula-
şım imkânı sağlayacaktır. 30 yıllık bir çileyi
sona erdiriyoruz” ifadelerini kullandı
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Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu; yatırım, proje, çalışma ve
hizmetleriyle 7’den 70’e tüm Aydınlıların yanında olmaya devam ediyor

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi tarafından kente kazandı-
rılan 100. Yıl Müzik Stüdyosu, her yaştan sanatçı ve içe-
rik üreticisi için hayallerini gerçeğe dönüştürebilecekleri
imkanlar sunmayı sürdürüyor. Yine Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından kente kazandırılan Atatürk Spor Kom-
pleksi içerisinde yer alan 100. Yıl Müzik Stüdyosu’nda
içerik üreticileri ve sanatçılar için tüm imkânlar ücretsiz
olarak sağlanıyor. Sanatçılara ve müzik gruplarına prova
imkânları, müzik koçluğu, kanal kayıt ve hücum kayıt
alma hizmetleri sunulan stüdyo her yaştan müzik seve-
rin uğrak noktası oldu. Klipleri için çekim yapma imkânı-
na da erişen sanatçılara 100. Yıl Müzik Stüdyosu’nda
Büyükşehir Belediyesi’nin alanında uzman personelleri
destek oluyor. 100. Yıl Müzik Stüdyosu’nda sanatçı ve
müzik gruplarının yanı sıra sosyal medya uzmanları ile
içerik üreticilerine de hizmet veriliyor. Yeşil perde alanı ile
son teknoloji video ve fotoğraf ekipmanlarından faydala-
nabilen sosyal medya uzmanları için 100. Yıl Müzik
Stüdyosu ikinci bir ev oldu.

“ÇOK TEŞEKKÜR EDERİZ”
Aynı zamanda üniversite öğrencisi olan sosyal medya

içerik üreticisi Zeki Engül, 100. Yıl Müzik Stüdyosu’nda
tüm imkânların ücretsiz sunulmasından dolayı memnun
olduğunu ifade ederek, “Bugün Aydın Büyükşehir Beledi-
yesi 100. Yıl Müzik Stüdyosu’ndayız. Ben bir üniversite
öğrencisiyim ve maddi olarak belli bir sınırım var. Yeşil
perdede çekim yapmayı eğer kendi bütçemden karşıla-
yacak olursam biraz beni zorlayabilir, bu yüzden Büyük-

şehir Belediyesi’nin böyle bir imkanı bizlere sunması
önümüzü açtı ve içerik üreticilerinin hoşuna gitti. 100. Yıl
Müzik Stüdyosu’nu bizlere sunduğu için Özlem Başkanı-
mıza teşekkürlerimizi sunuyoruz” diye konuştu.

“BİZLER İÇİN ÇOK GÜZEL BİR İMKAN”
Yerel müzik grubu Epik’in gitaristi Mustafa Eyibilir de

100. Yıl Müzik Stüdyosu’nu Aydın’a kazandıran Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti ve “Her günüm müzik ile geçi-
yor. 100. Yıl Müzik Stüdyosu’nu da çok kullanıyorum,
çok seviyorum. Gerçekten çok yararlı bir yer oldu benim
için. Prova almak istediğimizi söylediğimizde randevu-
muzu oluşturuyorlar ve istediğimiz zaman alabiliyoruz.
İçeriye girdiğimizde mesela jakımızın eksik olduğunu
söylediğimizde jak veriyorlar veya bir eksiğimiz olduğun-
da hallediyorlar. Baterisi var, ses sistemi çok güzel, çok
ferah bir yer. Bizim için çok güzel bir yer yani. 100. Yıl
Müzik Stüdyosu’nu Aydın’a kazandırdığı için Özlem
Başkanımıza çok teşekkür ederim” dedi. Epik grubunun
solisti Birhat Batkı, 100. Yıl Müzik Stüdyosu’na ilk açıldı-
ğı günden bu yana sıklıkla gittiğini söyledi. Batkı, “Burası
gerçekten çok güzel. Hem çalışan arkadaşlar güler yüz-
lü hem de ekipmanlar, enstrümanlar son model. Bir de
en güzeli ücretsiz. Gerçekten bu stüdyo bizim çok işimi-
ze yaradı, yaramaya da devam ediyor. Açıldığından beri
geliyorum ben buraya. Bu stüdyo için Özlem Çerçioğ-
lu’na çok teşekkür ederiz, bizlere sağladığı bu imkânlar-
dan dolayı kendisine çok minnettarız” ifadelerini kullandı.
n BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU GENÇLERİN
HAYALLERİNİ GERÇEĞE DÖNÜŞTÜRÜYOR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU’NUN NAZİLLİ’DE
GERÇEKLEŞTİRDİĞİ ÇALIŞMALAR DEVAM EDİYOR

AYDINLI ÖĞRENCİLER DOĞA
SEVGİSİNİ ÖĞRENİYOR

Başkan Çerçioğlu: Efeler’de yol
çalışmalarına devam edeceğiz

AYDIN Büyükşehir Belediyesi kentin dört bir ya-
nında gerçekleştirdiği çalışmalara hız kesmeden
devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi Park ve Bah-
çeler Dairesi Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ile Ulaşım Dairesi Başkanlığı
ekipleri Nazilli ilçesinde kapsamlı çalışma gerçek-
leştirdi. Büyükşehir Belediyesi, tüm ilçelerde ger-
çekleştirdiği kente değer katan çalışmaları ile Aydın-
lılara hizmet ulaştırmayı sürdürüyor. Mesai mefhu-
mu gözetmeksizin hizmetlerini sürdüren Büyükşehir
Belediyesi, Nazilli ilçesinde 58 personel ve 13 araç-
la çevre bakım, düzenleme ve yenileme çalışması
gerçekleştirdi. Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı
ekipleri, Nazilli’yi Büyükşehir Belediyesi’nin fidanlık-
larında yetiştirilen mevsimlik çiçekler ile süsledi. Do-
ğanın rengarenk tonları ile süslenen Nazilli ilçesinin
genelinde peyzaj ve çevre düzenlemesi de gerçek-
leştiren ekipler, trimör ve çırpma faaliyetlerini de hız-
la tamamladı. Ulaşım Dairesi Başkanlığı ekipleri ta-
rafından ilçe genelinde bulunan sinyalizasyon sis-
temleri ile trafik levhalarının bakım çalışmaları ger-
çekleştirildi. Yaya geçitlerini ve yol çizgilerini de bo-
yayan ekiplerin hummalı çalışmaları sürücülerden
tam not aldı. Otobüs duraklarının bakımını da ger-
çekleştiren ekipler, her gün yüzlerce Nazillilinin kul-
landığı alanları yeniledi.

Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri tarafından gece gündüz demeden gerçek-
leştirilen çalışmalar sürüyor. Cadde, bulvar ve oto-
büs duraklarında gerçekleştirilen çevre koruma ve

bakım faaliyetleri ile Nazilli pırıl pırıl oldu.

ÇERÇİOĞLU: AYDINIMIZIN DÖRT
BİR YANINDA ÇALIŞMALARIMIZA

DEVAM EDECEĞİZ
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çer-

çioğlu, Aydın’ın tüm ilçelerinde gerçekleştirilen çalış-
maların devam edeceğini belirtti. Başkan Çerçioğlu,
“Güzel Aydınımızın tüm ilçelerinde gerçekleştirdiği-
miz çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Nazilli ilçemizde
gerçekleştirdiğimiz hummalı çalışmaları tamamla-
yarak hizmetlerimizi vatandaşlarımız ile buluştur-
duk. Çalışmalarımıza devam edeceğiz” ifadelerini
kullandı. Çalışmalardan memnuniyet duyduklarını
belirten vatandaşlar, hizmetlerinden dolayı Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’na
teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu, öğrencilerin eğitim ve öğretimine destek olmaya
devam ediyor.

Efeler ilçesinde bulunan Ekrem Çifçi İlkokulu
3’üncü sınıf öğrencileri ve öğretmenleri, derslerini Ay-
dın Büyükşehir Belediyesi’nin Mimar Sinan Mahalle-
si’ndeki fidanlığında işledi. Fidanlıkta hem fidan dikme-
yi hem de bitkilerin gelişim süreçlerini öğrenen öğrenci-
lere Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı’nın personelleri de eşlik etti.

Çocukların kişisel gelişimleri için kent genelinde çe-
şitli faaliyetler düzenleyen Büyükşehir Belediyesi, bu
kez de geleceğin bilim insanı adaylarını Mimar Si-
nan Mahallesi’nde bulunan fidanlıkta misafir
etti. Öğrenciler, derslerini toprağa ve bitkilere
dokunarak yaptı. Minik öğrenciler; fidan diki-
mi, fidanların gelişim süreci, serada yetişen
bitkiler ve yetişme koşulları konularında
eğitim aldı. Öğrencilerin ders sonunda
diktikleri çiçekler, Büyükşehir Belediyesi
tarafından kendilerine hediye edildi. Bü-
yükşehir Belediyesi’nin peyzaj mimarları
tarafından öğrencilere doğayı korumak
hakkında da bilgilendirme yapıldı.

Büyükşehir Belediyesi’nin fidanlıkla-
rında öğrencileri misafir etmekten mem-
nuniyet duyduklarını ifade eden Başkan
Çerçioğlu, “Çocuklarımızın toprağa do-
kunarak, doğayı hissederek büyümeleri
çok önemli. Her yaştan öğrencimizin
eğitim ve öğretim hayatına destek ol-
mak için çalışmalarımıza devam edece-
ğiz” ifadelerini kullandı. 
n BU BİR İLANDIR

FEN İşleri Dairesi Başkanlığı Yol Yapım ve Ba-
kım Şube Müdürlüğü ekipleri, Efeler ilçesi Zeybek
Mahallesi Efeler Bulvarı’nda çalışmalarına başladı.
Ekipler tarafından hummalı bir şekilde sürdürülen
kazı ve yol genişletme çalışmaları ile yağmur suyu
deşarj hattı çalışması sonrası sıcak asfalt serimi ta-
mamlanacak. Asfalt seriminin ardından daha kon-
forlu ve güvenli sürüş için çizgi ve logolama çalış-
maları yapılacak bulvar yenilenmiş hali ile Efelerli
vatandaşların hizmetine sunulacak.

Yol yapım ve yenileme çalışmalarının Aydın’ın
tamamında devam edeceğini belirten Aydın Büyük-
şehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, “Hizmet
odaklı belediyecilik anlayışımız ile yol yapım ve ye-
nileme çalışmalarımıza tüm ilçelerimizde eş zaman-
lı olarak devam ediyoruz. Güzel Aydınımızı daha
modern yollar ile buluşturmak için çalışmalarımızı
sürdüreceğiz” dedi. n BU BİR İLANDIR 
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BAŞKAN ÖMER GÜNEL “KADIN
DOSTU KENT” HEDEFİ İLE ÇALIŞIYOR  

Balçova’da el sanatları kurslarına yoğun ilgi Gaziemir’in yollarında
yoğun çalışma

GÜÇLÜ kadın, güçlü aile anlayışıyla hizmet
veren Balçova Belediyesi’nin semt evlerinde aç-
tığı kış dönemi kursları, büyük ilgi görüyor. Bir
ayı geride bırakan kurslara katılan kadınlar,
ürettiklerini sergileyecekleri ve satacakları günü
iple çekiyor. 10 hafta sürecek kurslarda manda-
la, kağıt ip çanta, bez bebek ve çeşitli tasarım
eğitimleri veriliyor. El emeği tüm ürünlerin mal-
zemeleri Balçova Belediyesi tarafından karşılanı-
yor. Her semt evindeki kursa 12-15 arasında
kursiyer katılırken, anneleri eğitimde olan 9-11
yaş arasındaki çocuklar için de aynı semt evinde
satranç kursu veriliyor. Belediye ile vatandaş
arasında köprü görevi gören semt evlerinin
önemli hizmetler verdiğini belirten Balçova Be-
lediye Başkanı Onur Yiğit, “Özellikle ilçemizde
yaşayan kadınlarımızın hem hayatını, hem de
iletişimini kolaylaştırmak için semt evleri çok
önemli rol üstleniyor. Semt evlerinde görevli ka-
dın arkadaşlarımız, mahallelerde kadınların ve
ailelerin durumunu biliyor. İhtiyaçları belirleme-
de de bu durum önemli bir kazanım sağlıyor.
Biz belediye olarak anne ve çocukların eğitimle-
rini de çok önemsiyoruz. Buna yönelik çalışma-
lar yapıyoruz. Yakın zamanda bir anne-çocuk
eğitim merkezi açacağız. Burada eğitim ve kurs
faaliyetleri yapacağız. Her şey Balçova’mız için”
diye konuştu.  

ÜNİVERSİTE İLE İŞBİRLİĞİ
YAPILACAK 

Balçova Belediyesi, semt evlerinde üretilen
ürünlerin çeşitliliğini artırmak, farklı gelir grupla-

rına hitap eden ürünlerin üretilmesini sağlamak
amacıyla Ekonomi Üniversitesi Güzel Sanatlar Fa-
kültesi ile işbirliği görüşmeleri gerçekleştiriyor.
Yakın zamanda işbirliği yapacaklarını belirten
Başkan Onur Yiğit şöyle konuştu: “Bu işi iyi bilen-
ler bilimsel olarak yapanlardır. Bu nedenle Eko-
nomi Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi ile ile-
tişime geçtik. Kendileriyle ürün çeşitliliğini nasıl

artırırız? Daha iyi tasarımları nasıl yaparız? Balço-
valı kadınların sesini Türkiye’de nasıl duyurabili-
riz? Bunları konuştuk. Burada da yol aldık. Yakın
zamanda birlikte çalışmaya başlayacağız. 20 Şu-
bat’ta bir işbirliği protokolü yapmayı planlıyoruz.
Çok farklı ürün çeşitleri ile yelpazeyi büyüteceğiz.
Pazarlama ve satış oranını artırıp kadınlara daha
çok gelir kazandırmayı hedefliyoruz.” 

GAZİEMİR Belediyesi, konforlu ve güvenli ulaşım
sağlamak, yurttaşların yaşam standartlarını artırmak
için 16 mahallede yol yapım ve onarım çalışmalarını
aralıksız sürdürüyor. Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, ilçe-
nin ihtiyaç duyulan her mahallesinde asfalt yama, kilit
parke döşeme işlemleri yapıyor. Bozulan, ekonomik
ömrünü tamamlayan yol kaplamalarını söken ekipler,
yol kaplaması altı zemin iyileştirmesinin ardından yol
kaplamasını yeniliyor. Mevcut yolları onaran ekipler,
imar planlarında yer alan yeni sokakların da asfaltlama-
sını yaparak kullanıma
açıyor. Sarnıç bölgesine
yoğunluk verilen çalış-
malar kapsamında,
imar planlarında yer
alan 1182 sokakta, alt-
yapı güçlendirme çalış-
malarının ardından kilit
parke kaplaması yapıl-
dı. Fatih Mahallesi’nde-
ki 1182 sokak, çalışmaların ardından vatandaşların kul-
lanımına sunuldu. Hürriyet Mahallesi’ndeki 1053 sokak-
ta ise yol yenileme çalışmaları devam ediyor. Yıllar
önce yapılan ve ekonomik ömrünü tamamlayan yolun
kaplamasını söken ekipler, kilit parke kaplaması yapa-
rak yolu yeniliyor.

Gaziemir’in her mahallesinde yol yenileme ve ona-
rım çalışmaları yaptıklarının altını çizen Belediye Baş-
kanı Ünal Işık, “Fen İşleri Müdürlüğü ekiplerimiz ihtiyaç
duyulan noktalarda asfaltlama ve kilit parke döşeme iş-
lemlerine yoğun bir tempoda devam ediyor. İmar plan-
larında yer alan, Fatih Mahallesi 1182 sokakta çalışma-
larımızı tamamlayarak, yolu kullanıma açtık. Hürriyet
Mahallesi 1053 sokakta yenileme çalışmamız devam
ediyor. Belirli bir plan dahilinde, ihtiyaç duyulan nokta-
larda yol yenileme çalışmalarını sürdürerek, yurttaşları-
mız için güvenli ve konforlu yollar yapacağız” dedi. 

TÜM kent sakinlerinin yaşamına dokunacak
pek çok önemli hizmet ve proje geliştiren Kuşada-
sı Belediyesi, kadınların eşit, özgür ve güçlü birey-
ler olarak sosyal ve ekonomik yaşama katılımları-
nı teşvik etmek amacıyla attığı adımlarla da dikkat
çekiyor. Kuşadası Belediyesi, bir yandan tarım ve
el emeği alanlarında kooperatif tarzı üretim mode-
lini desteklerken bir yandan da düzenlediği çeşitli
eğitimler ve yaşama geçirdiği yeni proje ve hiz-
metler ile de kadınların yanında olmayı sürdürü-
yor. 

Görev süresi boyunca hiçbir hemşerisini yalnız
bırakmayan Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Gü-
nel, kadınlara yönelik yaşama geçirdiği çalışmalar-
la da kent sakinlerinin takdirini kazanıyor. Başkan
Ömer Günel, kadın emeğinin verimli şekilde de-
ğerlendirilmesi amacıyla, gerek bizzat attığı adım-
larla gerekse de sivil toplum kuruluşları yürüttü-
ğü iş birliği çalışmaları ile her fırsatta “Güçlü ka-
dın, güçlü toplum” vurgusu yapıyor. 

ÜRETEN KADINLAR ADA KOOP ÇATISI
ALTINDA BİRLEŞTİ 

Kuşadası Belediyesi tarafından verilen destekle
pandemi döneminde kurulan S.S Ada Kadın Giri-
şimi Üretim ve İşletme Kooperatifi çatısı altında
bir araya gelen gönüllü kadınlar, Emek Atölyesi
bünyesinde başladığı üretimi sürdürüyor. Pande-
mi süresince günde 2 bin adet maske üreterek Ku-
şadası’nın tüm maske ihtiyacını karşılayan Emek
Atölyesi, tekstil ve gıda alanlarında üretimlerine
devam ediyor. Emek Atölyesi’nde üretilen ürün-
ler, Kuşadası Belediyesi Halk Ada Market adıyla
Trendyol mağazasında satışa sunuluyor. 

EL EMEĞİ TEZGÂHLARI İLE
EV EKONOMİSİNE KATKI 

Kuşadası Belediyesi, kadınların ev ekonomisine
katkıda bulunmalarını sağlamak amacıyla yılın
farklı dönemlerinde düzenlediği el emeği festival-
lerinin yanı sıra, kadınların evlerinde ürettiği
ürünleri tüketici ile buluşturmalarına da aracılık
ediyor. ‘Emek sizden, destek bizden’ sloganıyla

Atatürk heykeli önünde açılan stantlarda kadınlar
hafta sonlarında el emeği, göz nuru ile ürettikleri
birbirinden güzel ürünlerini yerli ve yabancı tu-
ristlerin beğenisine sunuyor.

KADINLAR TEKNOLOJİ EĞİTİMLERİ
İLE ÇAĞI YAKALIYOR 

Kuşadası Belediyesi tarafından Habitat Derneği
iş birliğiyle açılan İstasyon Kuşadası Topluluk
Merkezi, Kuşadalı kadınlara yönelik düzenlenen
teknolojik okuryazarlık eğitimlerine devam edi-
yor. Eğitimlerde katılımcı kadınlara uzman eğit-
menler tarafından temel internet kullanımı, dijital
güvenlik ve yapay zeka gibi konular hakkında bil-
gi veriliyor. 

8 BİN KUŞADALI KADINA
GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMİ VERİLECEK 
Kuşadası Belediyesi, Kuşadası Rotary Kulübü

ile imzaladığı GİKA Girişimci Kadınlar iş birliği
protokolü ile ailesine ek gelir sağlamak için evle-
rinde çeşitli ürünler üreten kadınların ekonomik
yaşama katılımlarını teşvik edecek önemli bir
adım daha attı. Rotary 2430. Bölge tarafından 2018
yılından bu yana “El Ele Ekonomik Özgürlüğe”
sloganıyla yürütülen GiKA (Girişimci Kadınlar)
projesi kapsamında yürütülecek çalışmalarda iş
birliği yapılmasını öngören protokol ile 8 bin kadı-
na girişimcilik eğitimleri verilerek, e-ticarete yön-
lendirilmesi hedefleniyor. Protokol kapsamında
yürütülecek eğitim çalışmaları kısa süre içerisinde

başlayacak. 

ÇOCUK GELİŞİM MERKEZİ KAPILARINI
AÇIYOR 

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel’in bü-
yük önem verdiği Çocuk Gelişim Merkezi ve Ka-
dın Danışma Merkezi projesi için geri sayım başla-
dı. Yapım çalışmaları tamamlanan merkez, son ha-
zırlıkların ve kontrollerin ardından kısa süre içeri-
sinde Türkmen Mahallesi’nde kapılarını açacak.
Kuşadası’nda yaşayan kadınların yaşadıkları so-
runlar ile ilgili olarak ücretsiz hukuki ve psikolojik
danışmanlık hizmeti alabilecekleri ve çeşitli alan-
larda düzenlenecek eğitim programlarına katılabi-
lecekleri merkez, çalışan ebeveynlerin çocuklarının
bakımı ve eğitimi ile ilgili olarak da önemli bir iş-
lev üstlenecek.

Çalışan ebeveynler işe giderken çocuklarını gü-
venle merkeze bırakabilecek. Öte yandan uzman
eğitmenler eşliğinde düzenlenecek eğitimlerle de
çocukların okul öncesi gelişimlerine katkı sunula-
cak. 1452 metrekare alan üzerine inşa edilen mer-
kezde, kütüphane, iklimlendirme odası, yemekha-
ne ve mutfak, etkinlik, uyku, rehberlik, oyun, psi-
kolog ve terapi odaları ile avukatlık ofisi bulunu-
yor.

KADINA YÖNELİK ŞİDDETLE
MÜCADELEDE KARARLILIK 

Kısa süre içerisinde yeni binasında hizmet ver-
meye başlayacak olan Kuşadası Belediyesi Kadın

Danışma Merkezi, başta aile içi şiddet olmak üzere
kadın ve çocukların yaşadığı sosyal ve psikolojik
sorunlarla ilgili olarak ücretsiz rehberlik ve danış-
manlık hizmeti vermeye devam ediyor. Psikolojik
rehberlik ve danışmanlık hizmetinin yanı sıra aile-
leri ve çocukları bilinçlendirmek, bilgi ve becerile-
rini geliştirmek amacıyla düzenlenen çeşitli atölye-
ler gerçekleştiren Kadın Danışma Merkezi, kadın
hakları alanında faaliyet yürüten sivil toplum ku-
ruluşları ile iş birliği içerisinde hareket ederek or-
tak projeler geliştiriyor. 

ŞİDDETE KARŞI ACİL YARDIM HATTI 
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel ile

TKDF Başkanı Canan Güllü arasında imzalanan iş
birliği protokolü ile şiddet veya istismara maruz
kalan Kuşadalı kadınlar, hukuki ve psikolojik des-
tek ile danışmanlık ihtiyaçlarını karşılamak için fe-
derasyonun 0212 656 96 96 ve 0 549 656 96 96 nu-
maralı Acil Yardım Hattını arayabiliyor. 

KUŞADASI’NIN ‘YEREL EŞİTLİK
EYLEM PLANI’ HAZIR 

Kuşadası Belediyesi tarafından Avrupa Beledi-
yeler ve Bölgeler Konseyi'nce (CEMR) hazırlanan
ve yaşamın her alanında toplumsal cinsiyet eşitli-
ğinin sağlanmasını amaçlayan 'Avrupa Yerel Ya-
şamda Kadın-Erkek Eşitliği Şartı’ imzalandı.
CEMR Belgesi'nin imzalanmasının ardından Ku-
şadası'nda yaşama geçirilecek tüm faaliyetlerde
toplumsal cinsiyet eşitliği ilkesini göz önünde bu-
lunduracak olan 'Yerel Eşitlik Eylem Planı' hazır-
lanmasına yönelik çalışmalar başladı.    
n BU BİR İLANDIR
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Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki: 

“İlçemizi yeşil alanlarla ön plana çıkarıyoruz”
BORNOVA Belediyesi, ilçenin üç ma-
hallesine üç konsept park yapacak.
Parkların toplam alanı 25 dönüm ola-
cak. Atatürk Mahallesi’nde yapımı son
aşamaya gelen Kıbrıs Parkı’nda Rauf
Denktaş, Bülent Ecevit ve Kıbrıs Şe-
hitleri anısına anıtlar dikilecek. Kazım
Dirik Mahallesi’nde Abide-i Hürriyet
Parkı ve Karacoğlan Mahallesi’nde ise
bisiklet parkurları içeren Pump Track
Parkı inşa ediliyor. 
KIBRIS PARKI’NDA TARİHE VEFA,

GELECEĞE MİRAS
Atatürk Mahallesi’nde 3 dönümlük
alana inşa edeceği Kıbrıs Parkı ile
Kıbrıs Barış Harekatı ve Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti’nin tarihi figür-
lerini ölümsüzleştiriyor. Parkta,
KKTC’nin Kurucu Cumhurbaşkanı
Rauf Denktaş’ın büstü, Kıbrıs
Barış Harekatı’nın mimarı Bülent
Ecevit’in anıtı ve Kıbrıs Şehitler-
i’nin isimlerinin yer aldığı anıtlar
bulunacak. 

ABİDE-İ HÜRRİYET PARKI
ÖZGÜRLÜĞÜN SEMBOLÜ OLACAK

Kazım Dirik Mahallesi’nde Sanayi
Caddesi ile 369/2 Sokak’ın kesişi-
minde yapılacak Abide-i Hürriyet
Parkı, tarihte 31 Mart Vakası olarak bi-
linen ve Meşrutiyet’e ile Osmanlı İm-
paratorluğu’ndaki modernleşme
hareketlerine karşı başlatılan gerici
ayaklanmalarda hayatını kaybeden-
lerin anısını yaşatacak. Yaklaşık 7
dönümlük alanda 31 Mart’ta açılması

planlanan parkta
Mustafa Kemal
Atatürk başta
olmak üzere Türk
büyüklerinin anıt-
ları yer alacak. 

Karacoğlan Mahallesi’nde 4088
Sokak’ta inşa edilecek Pump Track
Parkı ise 15 dönüm üzerinde bisiklet
severler için özel olarak tasarlanan bir
alan olacak. Parkta, bisiklet sürmek
için modern parkurlar yer alacak. 

YEŞİL YAŞAM ALANLARIYLA
İLÇEMİZE DEĞER KATIYORUZ

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Tarihe olan vefamızı, halkımızın

sosyal yaşamına değer katacak Kıbrıs
Parkı projesiyle birleştiriyoruz. Bu
park, hem anıların yaşatıldığı bir
mekân hem de Atatürk Mahallesi
sakinleri için modern bir sosyal alan
olacak. Abide-i Hürriyet Parkı, tari-
himize ışık tutarken Kazım Dirik Ma-
hallesi’nde bir cazibe merkezi haline
gelecek. Pump Track Parkı’nı da pro-
jelendirdik. Tüm bunlarla birlikte Bor-
nova’yı yeşil alanlarıyla ön plana
çıkan bir ilçe haline getirmek için
çalışıyoruz. Çocuklarımız için oyun
alanlarını, halkımız için sosyal ve
sportif mekânları modernize etmeye
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
n BU BİR İLANDIR

Başkan Görkem Duman: 2025 Buca’nın açılış yılı olacak

Buca’da fiziki yatırımlar tüm hızıyla sürüyor
BUCA Belediyesi ilçenin çehresini değiştire-
cek fiziki yatırımlarına aralıksız olarak devam
ediyor. Eğitim kenti Buca’da öğrencilerin
barınma sorununa çare olmak amacıyla kız
ve erkek öğrenci konukevleri yapılırken, yol
problemlerinin hızlıca çözümünü sağlayacak
Asfalt Plent Tesisi yakın zamanda faaliyete
başlayacak. Yıldız Mahallesi’nde açılacak
Sporium Spor Merkezi, ilçede yeni şampiyon
sporcuların yetişmesine vesile olurken Ova
bölgesinde hizmet verecek kurs merkezi ile
eğitimde fırsat eşitliği yaratmak adına önemli
bir adım atılacak. 

“YARINLARA DA IŞIK SAÇMAYI
HEDEFLİYORUZ”

2025 yılının Buca’da ilçeye değer katan pro-
jelerin açılış yılı olacağını ifade eden
Belediye Başkanı Mimar Görkem
Duman, “Yatırımlarımızı planlarken
ilçede yaşayan her bir vatandaşımıza
ulaşmayı hedefliyoruz. Bu nedenle
sadece fen işleri çalışmalarına odaklan-
mıyor, her alanda ihtiyaca cevap verecek
projeler geçekleştiriyoruz. Sanat, spor ve
eğitim alanında hizmete açacağımız pro-
jelerimiz ile yalnızca bugünümüze değil yarın-
larımıza da ışık saçmayı hedefliyoruz” diye
konuştu.
Başkan Görkem Duman, Buca’ya şehir dışın-
dan üniversite öğrenimi için gelen gençlere ev
konforunda hizmet verecek iki tesisi açmaya
hazırlanıyor. 
Yıldız Mahallesi’nde 280 kişilik kız öğrenci
konukevi, İnönü Mahallesi’nde ise 150 kişilik
erkek öğrenci konukevi açılacak. Dört katlı
olarak tasarlanan erkek öğrenci konukevi, 630
metrekare oturma alanı ile toplamda 2 bin 520
metrekare kullanım alanına sahip olacak. Bi-

nada, yemekhane,
dinlenme alanları,
mutfak, kütüphane,
ibadethane, çamaşır
ve ütü odaları bu-
lunurken internet alt

yapısı da bulunacak. Mutfak, kütüphane, hobi
ve bilgisayar odaları ile öğrencilerin tüm
ihtiyaçlarını karşılayacak şekilde tasarlanan
beş katlı kız öğrenci yurdunda ise öğrencilerin
keyifle zaman geçirecekleri dinlenme alanları
bulunacak.

GEDİZ’DE KURS MERKEZİ AÇILIYOR
Ova bölgesinde dar gelirli ailelerin çocuklarına
eğitimde fırsat eşitliği sağlamak amacıyla
yürütülen çalışmalarda sona gelindi. İnce işçil-
iği süren binada, çalışmaların tamamlan-
masının ardından, bölgede oturan çocuklar

uzman eğitmenler eşliğinde ödevlerini ya-
pacak ve sınavlara hazırlık süreçlerini verimli
bir şekilde geçirebilecek.
Üretime geçmek için gün sayan Asfalt Plent
Tesisi sayesinde Buca, kendi asfaltını üreterek
hem ekonomik tasarruf sağlayacak hem de
asfaltlama çalışmalarını hızlandıracak. Saatte
160 ton asfalt üretme kapasitesine sahip As-
falt Plent Tesisi’nin hizmete girmesi ile Bu-
ca’da yeni bir sayfa açılacak.

KİLİT PARKE TAŞI ÜRETİM TESİSİ
FAALİYETE GEÇECEK

Buca Belediyesi, günde 700 metrekare üretim
kapasitesine sahip kilit parke üretim tesisini
yakın zamanda hizmete açmaya hazırlanıyor.
İlçede yaşanabilecek su baskınlarının önüne
geçerek dekoratif bir görünüm sağlayacak kilit
parke taşı üretimi, ekonomik olarak ilçe bütçe-

sine katkı sunacak. 
Spora ve sporcuya önemli destekler veren
Buca Belediyesi, çok yakın bir tarihte Yıldız
Mahallesi'nde içerisinde yüzme havuzu, spor
salonları ve hobi odalarının yer aldığı Sporium
Spor Kompleksi’ni faaliyete geçirecek. 1718
metrekare oturma alanı ile toplamda 3702
metrekare inşaat alanına sahip olan kom-
pleksin zemin katında yönetim birimleri, giriş
ve bekleme alanı, yarı olimpik yüzme havuzu,
izleme tribünleri, hazırlık mahalleri ve atlama
platformları yer alıyor. Üst katta ise hobi atö-
lyeleri, spor atölyeleri ve çeşitli kurslar için
ayrılmış bölümler bulunuyor. 
Buca Belediyesi, Kaynaklar’daki Gölet Tesis-
leri bünyesinde bulunan amfi tiyatroyu tama-
men yeniledi. Bundan böyle, 3 bin 500 kişilik
Zeki – Metin Sahnesi şehrin sanat hafıza-
sında izler bırakacak önemli etkinliklere ev
sahipliği yapacak. Söz konusu proje kap-
samında, tiyatro binası giriş kapıları, oturma
alanları, sahne ve sahne arkası, bekleme
alanları yeniden elden geçirildi. Tüm tesis baş-
tan aşağı tadilat işleminden geçirilirken oturma
yerleri yenilendi. Aydınlatma, ses ve ışık sis-
temi modern teknoloji ile daha fonksiyonel
hale getirildi.

ESKİ TREN YOLU HATTI
YENİLENİYOR

1872 yılında Levantenler tarafından yaptırılan
ve 2006 yılından beri atıl durumda bulunan
tren yolu hattının yenileme projesi sürüyor.
Tarihi dokuyu göz önünde bulundurarak
Belediye Başkanı Görkem Duman döne-
minde yeniden tasarlanan proje kapsamında
demiryolu rayları korunarak geleceğe taşı-
nacak. Proje bittiğinde Buca yeni bir nefes
alanı kazanmış olacak. n BU BİR İLANDIR

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki: 

“İlçemizi yeşil alanlarla ön plana çıkarıyoruz”
BORNOVA Belediyesi, ilçenin üç ma-
hallesine üç konsept park yapacak.
Parkların toplam alanı 25 dönüm ola-
cak. Atatürk Mahallesi’nde yapımı son
aşamaya gelen Kıbrıs Parkı’nda Rauf
Denktaş, Bülent Ecevit ve Kıbrıs Şe-
hitleri anısına anıtlar dikilecek. Kazım
Dirik Mahallesi’nde Abide-i Hürriyet
Parkı ve Karacoğlan Mahallesi’nde ise
bisiklet parkurları içeren Pump Track
Parkı inşa ediliyor. 
KIBRIS PARKI’NDA TARİHE VEFA,

GELECEĞE MİRAS
Atatürk Mahallesi’nde 3 dönümlük
alana inşa edeceği Kıbrıs Parkı ile
Kıbrıs Barış Harekatı ve Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti’nin tarihi figürlerini
ölümsüzleştiriyor. Parkta, KKTC’nin
Kurucu Cumhurbaşkanı Rauf Denk-
taş’ın büstü, Kıbrıs Barış Harekatı’nın
mimarı Bülent Ecevit’in anıtı ve Kıbrıs
Şehitleri’nin isimlerinin yer aldığı anıt-
lar bulunacak. 

ABİDE-İ HÜRRİYET PARKI
ÖZGÜRLÜĞÜN SEMBOLÜ OLACAK

Kazım Dirik Mahallesi’nde Sanayi
Caddesi ile 369/2 Sokak’ın kesişi-
minde yapılacak Abide-i Hürriyet
Parkı, tarihte 31 Mart Vakası olarak bi-
linen ve Meşrutiyet’e ile Osmanlı İm-
paratorluğu’ndaki modernleşme
hareketlerine karşı başlatılan gerici
ayaklanmalarda hayatını kaybeden-
lerin anısını yaşatacak. Yaklaşık 7
dönümlük alanda 31 Mart’ta açılması
planlanan parkta Mustafa Kemal

Atatürk başta olmak üzere Türk
büyüklerinin anıtları yer alacak. 
Karacoğlan Mahallesi’nde 4088
Sokak’ta inşa edilecek Pump Track
Parkı ise 15 dönüm üzerinde bisiklet
severler için özel olarak tasarlanan bir
alan olacak. Parkta, bisiklet sürmek
için modern parkurlar yer alacak. 

YEŞİL YAŞAM ALANLARIYLA
İLÇEMİZE DEĞER KATIYORUZ

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Tarihe olan vefamızı, halkımızın
sosyal yaşamına değer katacak Kıbrıs
Parkı projesiyle birleştiriyoruz. Bu
park, hem anıların yaşatıldığı bir
mekân hem de Atatürk Mahallesi
sakinleri için modern bir sosyal alan

olacak. Abide-i Hürriyet Parkı, tari-
himize ışık tutarken Kazım Dirik Ma-
hallesi’nde bir cazibe merkezi haline
gelecek. Pump Track Parkı’nı da pro-
jelendirdik. Tüm bunlarla birlikte Bor-
nova’yı yeşil alanlarıyla ön plana
çıkan bir ilçe haline getirmek için
çalışıyoruz. Çocuklarımız için oyun
alanlarını, halkımız için sosyal ve
sportif mekânları modernize etmeye
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
n BU BİR İLANDIR

Başkan Eşki’den okullara güvenli ve konforlu ulaşım hamlesi

Bornova’da yollar eğitime açılıyor
İLÇEDEKİ yol yapım ve onarım çalış-
malarını hız kesmeden sürdüren
Bornova Belediyesi, öğrencilerin
okullarına daha güvenli, hızlı ve rahat
ulaşabilmesi için kritik noktalarda trafik
düzenlemeleri ve yol yenileme çalış-
maları yaptı. Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, yapılan çalışmaları bizzat
yerinde takip ederek, "Geleceğimiz olan
çocuklarımız için yolları açıyoruz.
Eğitime ve öğrencilerimize yönelik çalış-
malarımız devam edecek" dedi. Bu kap-
samlı ulaşım projeleri, Bornova’da
eğitim gören öğrenciler, veliler ve eğitim-
ciler için büyük bir rahatlık sağlarken,
ilçede yaşam kalitesini artırmaya yönelik
adımların da önemli bir parçası oluyor.

BAL YOLU’NA KAVŞAK
DÜZENLEMESİ VE ASFALT SERİMİ

Bornova Anadolu Lisesi (BAL) Kavşağı,
bölgedeki trafik sorunlarını gidermek
amacıyla yeniden düzenlendi. BAL yolu
olarak bilinen Ordinaryus Prof. Muhittin
Erel Caddesi tamamen asfaltlandı.
Yapılan döner kavşak ile Karacaoğlan,
Kazım Dirik ve Yunus Emre Mahalleleri
arasındaki bağlantı güçlendirildi ve trafik
akışındaki sıkışıklık giderildi. Çalışmalar,
öğrencilerin mağduriyet yaşamaması
adına yarıyıl tatilinde, yalnızca 13 gün
gibi kısa bir sürede tamamlandı. 

EGE ÜNİVERSİTESİ KAMPÜS İÇİ
YOLU BAŞTAN AŞAĞI YENİLENDİ

Ege Üniversitesi Kampüsü içinde bulu-
nan ve İzmir Fen Lisesi ile iki özel oku-
lun ulaşımını sağlayan yaklaşık 1
kilometrelik yol, Bornova Belediyesi

tarafından baştan aşağı yenilendi.
Çökme ve bozulmalar giderilerek yol
tamamen asfaltlandı. Trafik yoğun-
luğunu en aza indirmek amacıyla
çalışma, sabah ve okul çıkış saatleri
dışında, sadece iki günde tamamlandı.
ZAFER CADDESİ’NDE TRAFİK AKIŞI

RAHATLIYOR
İlçenin en işlek noktalarından biri olan
ve özel bir okulun bulunduğu Zafer Cad-
desi’nde trafik akışını rahatlatmak için
Bornova Belediyesi geçici bir orta refüj
yaptı. Düzensiz araç parkını önlemek
amacıyla yapılan düzenlemede, cadde
iki şeritli hale getirildi ve bitkilendirilmiş
saksılar kullanıldı. Ayrıca, öğrenci
servislerinin güvenli iniş-biniş yapa-
bilmesi için okul önüne özel bir cep alanı

oluşturuldu.
ÇEVREYOLU VİYADÜKLERİ ALTINA

ALTERNATİF YOL AÇILDI
Karacaoğlan ve Kazım Dirik Mahalleleri
arasında ulaşımı kolaylaştırmak
amacıyla, çevreyolu viyadükleri altında
bulunan 6200 Sokak’ta yeni bir araç
yolu açıldı. 250 metre uzunluğunda ve 6
metre genişliğindeki yol, tek yönlü
olarak Karacaoğlan’dan Kazım Dirik’e
doğru işlemeye başladı. Aydınlatma ve
dikine peyzaj çalışmaları ile hem güvenli
hem de estetik bir görünüm kazandırıldı.
Bu çalışma, yaz tatilinde tamamlandı.
Bornova Belediyesi, Ordinaryus Prof.
Muhittin Erel Caddesi üzerinde yeni bir
kavşak düzenlemesi yapmaya hazır-
lanıyor. Ankara Asfaltı viyadüklerinin al-

tından geçen yol genişletilecek ve
Forum Bornova'ya dönüş için yeni bir
bağlantı oluşturulacak. Aynı zamanda
Altay Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi,
Mazhar Zorlu Mesleki Teknik Anadolu
Lisesi, Aşık Veysel Görme Engelliler
Okulu ve Tülay Aktaş İşitme Engelliler
Ortaokulu’na ulaşımı kolaylaştıracak bir
giriş açılacak.

“ÖĞRENCİLERİMİZİN YOLUNU
AÇIYORUZ”

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
yapılan çalışmaların öğrenciler, veliler
ve eğitimciler için büyük kolaylık
sağladığını belirtti. Eğitime yapılan her
yatırımın, geleceğe yapılan en değerli
yatırım olduğunu vurgulayan Eşki,
“Öğrencilerimizin okullarına daha
güvenli, rahat ve hızlı ulaşabilmesi için
yolları açıyoruz. Bu kapsamda ilçemizde
önemli trafik düzenlemeleri ve yol ye-
nileme çalışmalarını tamamladık. Çalış-
malarımız hız kesmeden devam
edecek. Bornova’da eğitim gören her
öğrenci bizim için çok kıymetli ve onların
hayatını kolaylaştırmak adına var
gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz”
dedi. n BU BİR İLANDIR
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KARŞIYAKA Belediyesi,
‘Dünya Bisikletle İşe Gitme Gü-
nü’nde düzenlediği sürüş etkin-
liğiyle farkındalık yarattı. Çevre
dostu ve sağlıklı bir ulaşım ara-
cı olarak bisiklet kullanımını
teşvik etmek için çalışmalar yü-
rüten Karşıyaka Belediyesi,
‘Dünya Bisikletle İşe Gitme Gü-
nü’ne özel sürüş etkinliği dü-
zenledi. Belediye Spor İşleri
Müdürlüğü çalışanları ile Bisik-
letliler Kooperatifi (BİSİKOOP)
üyelerinin katıldığı buluşma,
Bostanlı Vapur İskelesi’nden
başladı. Erken saatlerde bir ara-

ya gelen katılımcılar, sahildeki
bisiklet yolunu takip ederek
Karşıyaka Vapur İskelesi’ne
ulaştı. Sürüşü tamamlayanlara,
“Çevreyi Düşünmeyen Kahra-
man Olamaz!” sloganıyla hazır-
lanan teşekkür belgeleri takdim
edildi.

BİSİKLET DOSTU KENT
Karşıyaka Belediye Başkanı

Yıldız Ünsal,“Çevremiz, kenti-
miz ve geleceğimiz için göster-
dikleri duyarlılıktan dolayı, sü-
rüşümüze katılarak farkındalık
yaratan bisiklet kullanıcılarına

teşekkür ediyorum. Bisikleti sa-
dece bir ulaşım aracı değil, aynı
zamanda karbon ayak izimizi
azaltmanın ve yaşanabilir bir
çevre yaratmanın en etkili yolla-
rından biri olarak görüyoruz.
Vatandaşlarımıza bir yandan bi-
siklet yolları, bisiklet park alan-
ları gibi yapısal destekleri su-
narken bir yandan da toplumda
farkındalık oluşturmayı önem-
siyoruz. Bu doğrultuda, Karşı-
yakamızın bisiklet dostu kent
kimliğini daha da güçlendirmek
için çalışmaya devam edeceğiz”
diye konuştu.

Karşıyakalılar işe bisikletle gidiyor

İzmir’de konut satışları fırladı!

Çevre için planlar iptal edildi

EFES Selçuk Belediyesi emekçileri adına Gül-
han Ayhan tarafından belediye binası önünde
okunan basın açıklamasında belediye emekçileri-
nin Meryem Ana Evi otopark gelirlerinin Efes Sel-
çuk’ta kalması için 22 Kasım’da İstasyon Meyda-
nı’nda basın açıklaması okumasıyla başlayan mü-
cadele sürecini anlattı. Yürütmeyi durdurma tale-
binin reddedilmesinin belediye emekçilerinin
yanı sıra Efes Selçuk halkını da yok sayan bir ka-
rar olduğunu belirten Gülhan Ayhan; "Bu yok
saymaya karşı biz, yani Efes Selçuk Belediye
emekçileri olarak dimdik ayakta durmaya devam
edeceğiz. Başkanımızla birlikte mücadelemize de-
vam edeceğiz. Susarak kabullenerek boyun eğe-
rek değil gururla onurla haklılıkla direnmeye de-
vam edeceğiz. Hukuksa hukuk, direnişse direniş
ne yapılması gerekiyorsa onu yaparak Efes Sel-
çuk’un hakkını savunmaya devam edeceğiz.
Çünkü bu kabul edilebilir bir sonuç değildir.  Biz
ekmeğimizden, aşımızdan, Efes Selçuk’un gelece-
ğinden vazgeçmedik, vazgeçmiyoruz, vazgeçme-
yeceğiz” dedi.

HER ŞEY DEĞİŞECEK
Mücadeleden asla vazgeçmeyeceklerinin altı-

nı çizen Selçuk Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel, “En başından söylemiştim; “Efes Selçuk
Belediyesi'ne yar olmayan, Efes Selçuk halkına
yar olmayan, Ankara’da kocaman koltuklarda
oturanlara da yar olmayacak”. Karar kesin de-
ğil. Yürütmeyi Durdurma talebimiz reddedildi.
Üst derece mahkemeye gittik. Gerekirse daha
üstüne gideceğiz. Eğer ki umut ediyorlarsa yüz-
ler düşsün diye, umut ediyorlarsa işçi emekçi
mağdur olsun diye, umut ediyorlarsa ki dimdik
ayakta durmayı bileceğiz. Sapa sağlam basmayı
bileceğiz. Biz var olduğumuz sürece, benim ar-
kam bu kadar sağlam olduğu sürece, bir Al-
lah'ın kulu gelsin yıksın burayı. 22 Kasım'da bu-
rada hep beraber yürüyüşe başladık. Biz yürü-
meye devam ediyoruz. O hukuk kuralı ve veril-
miş olan karar, nasıl Efes Selçuk Belediyesi'ne
verildiyse, bütün kamu kurum ve kuruluşlarını
bağlar. Hepimizi bağlar. Eğer hukuk varsa, ada-
let varsa ve bir gün tecelli olacağına inancınız
varsa bilin ki o gün geldiğinde bir şey değişe-
cek, her şey değişecek ve cesur olanlar kazana-
cak. Adalete ve eşitliğe inanan, adilliğe inanan-
lar kazanacak. İşte o zaman adalet, sizlere de la-
zım olacak” dedi.

18 Şubat 2025 Salı

Ünsal: Bisiklet dostu kent kimliğimizi daha da güçlendirmeyi hedefliyoruz

“Vazgeçmedik, vazgeçmeyeceğiz” 
Meryem Ana Evi otopark gelirleri ile hukuki süreç
devam ederken yürütmeyi durdurma talebinin
reddedilmesi üzerine belediye emekçileri eylem yaptı 

TÜRKİYE’de konut satışları Ocak ayında bir önceki
yılın aynı ayına göre yüzde 39,7 oranında artarak 112
bin 173 oldu. Konut satış sayısının en fazla olduğu iller
sırasıyla 18 bin 912 ile İstanbul, 10 bin 158 ile Ankara ve
6 bin 634 ile İzmir olurken, en az olduğu iller sırasıyla 39
ile Ardahan, 62 ile Bayburt ve 80 ile Tunceli olarak ger-
çekleşti.

BİN 700 KONUT İLK DEFA SATILDI
İzmir’de ilk defa satılan konut sayısı bir önceki yılın aynı

ayına göre yüzde 60,5 artarak bin 700 oldu. İzmir’de top-
lam konut satışları içinde ilk satışın payı yüzde 25,6 oldu.

İkinci el konut satışları bir önceki yılın aynı ayına göre

yüzde 60,6 artarak 4 bin 934 olarak gerçekleşti. İzmir’de
toplam konut satışları içinde ikinci el konut satışlarının payı
yüzde 74,4 oldu.

MENEMEN İLK SIRADA
İzmir'de 2025 yılı Ocak ayında en fazla konut satışı

Menemen’de gerçekleşti. Konut satış sayısı yüksek olan
ilçelerden Menemen’de 761 konut satılırken Menemen’i
685 konut satışı ile Karşıyaka, 683 konut satışı ile Buca,
624 konut satışı ile Torbalı, 399 konut satışı ile Konak,
387 konut satışı ile Karabağlar, 368 konut satışı ile Bor-
nova, 363 konut satışı ile Çiğli, 282 konut satışı ile Bay-
raklı ve 207 konut satışı ile Seferihisar takip etti.

MUĞLA’nın Menteşe ilçesi Bayır Mahallesi
ile Yatağan’ın Deştin Mahallesi sınırında, Tek-
ağaç mevkiinde kurulması planlanan Sanayi Te-
sis Alanının 1/5000 ölçekli imar planının iptali ko-
nusu, Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ah-
met Aras'ın önergesiyle meclise sunuldu. Komis-
yondan çıkan karara göre, imar planı oy çoklu-
ğuyla iptal edildi. 

Başkan Ahmet Aras, imar planlarının hukuki
eksiklikler taşıdığını ve planlama esaslarına uy-
gun olmadığını belirtti. Bayır Mahallesi sınırların-
da kalan alanın 2007 yılında sanayi tesisi alanı
olarak onaylandığını, ancak bu süreçte yetki aşı-

mı yapıldığını ifade etti. Bu nedenle, yasal olarak
geçerliliği olmayan imar planlarının iptal edilmesi
gerektiğini vurguladı. Başkan Aras, fabrikanın
faaliyet göstermesi durumunda bölgedeki içme
suyu kaynaklarının zarar görebileceği ve bunun
halk sağlığı açısından büyük bir tehlike oluştura-
cağını dile getirdi. Orman statüsündeki alanların
hammadde temini için kullanılmasının Anayasa
ve Orman Kanunu'na aykırı olduğunu vurgula-
yan Başkan Aras, fabrikanın tarımsal üretimi
olumsuz etkileyebileceği ve bölgedeki doğal ya-
şamı tehdit edebileceği konusunda uzman ra-
porları bulunduğunu belirtti.
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